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ZÁPISNICA 
zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Hertníku 

konaného  01.06.2023 

 

Prítomní:    
1. Ing. Jozef  Semanek, starosta obce 
2. Slavomír Geralský, zástupca starostu obce    
3. Mgr. Jozef Biľ, poslanec OZ 
4. MUDr. Štefan Harčarufka, poslanec OZ 
5. Ing. Tomáš Harčarufka, poslanec OZ 
6. Marián Kozma, poslanec OZ 
7. Peter Majirský, poslanec OZ 
8. Ľubomír Tilický, poslanec OZ 

 
Program:  
  1.  Otvorenie zasadnutia  a schválenie programu 
  2.  Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
  3.  Úprava rozpočtu (škola, obec) 
  4.  Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce 
  5.  Schválenie záverečného účtu obce za rok 2022 
  6.  Postup prác v obci v tomto roku 
  7.  Rôzne 
  8. Návrh na uznesenie 
  9. Záver 
 
 

1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu rokovania 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ing. Jozef Semanek, ktorý privítal 

všetkých prítomných  a oboznámil ich s programom rokovania. Program rokovania  bol poslancami   
schválený.  (za 7 poslancov, 0 proti) 

2. Schválenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 Za zapisovateľa zo zasadnutia obecného zastupiteľstva bol schválený poslanec MUDr. Štefan 
Harčarufka a za overovateľov zápisnice   boli    schválení   poslanci    obecného zastupiteľstva Peter 
Majirský a Ľubomír Tilický.  (za 7 poslancov, 0 proti) 

3. Úprava rozpočtu (škola, obec) 
Starosta predložil návrh rozpočtového opatrenia č. 3/2023, ktoré sa týka navýšenia normatívnych 

finančných prostriedkov pre ZŠ z dôvodu navýšenia cien energií, na edukačné publikácie a dotácia na 

stravu (obedy zdarma od 1.5.2023). Rozpočtové opatrenie č. 4/2023 zahŕňa v príjmovej časti refundáciu 

finančných prostriedkov od MAS na vybavenie technickej učebne, dotáciu za ubytovaných ukrajincov 

a navýšenie podielových daní. Vo výdavkovej časti je to presun medzi položkami, dotácia pre Domov 

dôchodcov, vybavenie pre technickú učebňu pri ZŠ, oprava šatní TJ, navýšenie dotácie pre TJ, rozšírenie 

miestnych komunikácií, nákup kamier, notebuku a prístroja na výrobu hot - dogov, údržba budov (výmena 

podlahy OcÚ) Uvedené rozpočtové opatrenia poslanci jednohlasne schválili a tvoria prílohu tejto zápisnice. 

(za 7 poslancov, 0 proti) 
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4. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce 

Hlavný kontrolór v tomto bode predložil poslancom správu o kontrolnej činnosti a výsledky 
finančných kontrol podľa Zák. č. 502/001 za obdobie Júl – December / 2022, ktoré poslanci zobrali na 
vedomie. 

Zároveň schválili predložený plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2023. (za 7 poslancov, 0 proti) 
Poslanci OZ zobrali na vedomie odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu 

za rok 2022, ktorým odporučil schváliť záverečný účet obce „bez výhrad“. 
 

5. Schválenie záverečného účtu obce na rok 2022 
Starosta obce oboznámil poslancov OZ s návrhom záverečného účtu obce za rok 2022, ktorý bol 
v stanovenej lehote zverejnený na webovej stránke obce. Záverečný účet za rok 2022 bol na 
odporúčanie hlavného kontrolóra obce jednohlasne schválený bez výhrad. (za 7 poslancov, 0 proti) 

Poslanci OZ zobrali na vedomie prebytok rozpočtového hospodárenia za rok 2022 vo výške 
19.157,35 EUR a schválili použitie uvedeného prebytku na tvorbu rezervného fondu. (za 7 
poslancov, 0 proti) 

Starosta obce oboznámil poslancov s výsledkom hospodárenia za rok 2022, ktorým bol zisk vo 
výške 52 264,51. Predložil návrh na preúčtovanie tohto výsledku na účet 428170 - ako výsledok 
hospodárenia za rok 2022.Uvedený návrh poslanci jednohlasne schválili.  (za 7 poslancov, 0 proti) 

6. Postup prác v obci v tomto roku 
Starosta obce poinformoval poslancov o postupe prác v obci od začiatku roka. Dokončila sa 
rekonštrukcia cesty od č. d. 25 – č. d. 18. Zároveň sa dokončila aj prístavba chaty Koliba, začala sa 
prístavba WC ku chate a zároveň aj práce na nájomných bytoch. Oslovení boli majitelia pozemkov 
pre rozšírenie cesty od č. d. 95 potrebnej pre budúcu IBV. Keďže futbalový klub sa prihlásil do 
jesennej súťaže začali sme s opravou šatní na futbalovom ihrisku. Opravila sa strecha, vymenil sa 
bojler a zakúpené sú aj interiérové dvere. Na dome nádeje bolo urobené nové oplechovanie strechy 
a nový náter. Pri ZŠ a MŠ boli urobené nové priestory pod smetné nádoby. Na mulltifunkčnom 
ihrisku bola urobená regenerácia umelého trávnika.  Začali sme aj s kosením zelene a pokračujeme 
v udržiavaní verejných priestranstiev. Poslanci postup prác v obci zobrali na vedomie.  
(za 7 poslancov, 0 proti) 

 
7. Rôzne 

V bode rôzne poslanci požiadali starostu, aby reklamné banery na oplotení MŠ boli posunuté 

smerom k Fričkovciam, aby sa sprehľadnil kruhový objazd a zvýšila sa bezpečnosť cestnej 

premávky. 

Starosta predložil žiadosť Ing. Radovana Harčarufku, bytom Hertník č. 97 o kúpu parcely C-KN 

1079/27 trvalý trávny porast o výmere 77 m², ktorá je prístupovou cestou k pozemku č. C-KN 

1079/28, ktorej je on novým majiteľom.  Poslanci schválili zámer predaja tejto parcely. (za 7 

poslancov, 0 proti) 

Starosta predložil sťažnosť rodičov žiakov 3. ročníka ZŠ k priebehu výučby. Poslanci odporučili, aby 

riaditeľka zvolala rodičovské združenie a tam boli veci prejednané, nakoľko vyučovací proces je 

v kompetencii riaditeľa, učiteľov, prípadne aj školského inšpektora. Starosta a obecné zastupiteľstvo 
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sú v tejto činnosti nápomocné. Zápisnicu zo stretnutia doručiť starostovi , ktorá bude súčasťou tejto 

zápisnice. . (za 7 poslancov, 0 proti) 

Z dôvodu ukončenia rekonštrukcie chaty Koliba, bol pripravený nový návrh zmluvy, v ktorom bol 

navýšený nájom za chatu a areál na 200,- EUR mesačne + energie a voda. Poslanci tento návrh 

schválili s platnosťou od 01.06.2023 do 31.05.2028 s možnosťou predĺženia. (Za 6 poslancov, 0 

proti, 1 sa zdržal) 

Poslanci zobrali na vedomie správu o stave pohľadávok k 31.12.2022. Neplatičom budú zaslané 

upomienky.  

Starosta navrhol použitie rezervného fondu vo výške19 157,35 EUR na opravu cesty smerom 

k bioplynovej stanici EKN – 1685/101 v dĺžke cca 150 m. Uvedený návrh poslanci jednohlasne 

schválili.  

Poslanci OZ prerokovali dotaz p. Ing. Štefana Stopku, DiS. ohľadom odbočky z hlavnej cesty 

k lokalite „Lúčky“. V prvom kroku poslanci schválili rozšírenie odbočky a starosta požiadal 

spracovanie projektu VÚC Prešov ako projekt havarijného stavu na ceste III. triedy s odbočkou na 

miestnu komunikáciu. 

(za 7 poslancov, 0 proti) 

 
 

8. Návrh na uznesenie 
Zapisovateľ prečítal návrh na uznesenie, ktorý poslanci schválili. (za 7 poslancov, 0 proti) 
 

9. Záver 
Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a zasadnutie obecného 

zastupiteľstva ukončil.  
 

 
                                           

                  ............................................................ 
                          Ing. Jozef Semanek 
 
 
Overovatelia zápisnice:  Peter Majirský, poslanec OZ             ...............................................          
     
                                        Ľubomír Tilický, poslanec OZ              ............................................... 


